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Protokoll extra Älgmöte  i ASA ÄLGSKÖTSELOMRÅDE i Fraggahults 

Bygdegård den 24 oktober 2011. 

 
Samtliga jaktlag var representerade förutom  Asa Säteri, Baggansås, Odenslund, Hjälmaryd-

Silkeryd och Älmefall. 

 

1. Ordförande öppnade mötet 

 

2. Till att leda mötet valdes Emil Lagerqvist, till sekreterare Krister Bengtsson. 

      Till att justera dagens protokoll valdes Lisa Hjertonsson och Bo Kanstedt. 

 

3. Godkändes upprättad röstlängd. 

 

4. Utfärdad kallelse godkändes. 

 

5. Förslag till dagordning godkändes. 

 

6. Det extra Älgmötet har tillkommit för att diskutera ev. ändring av beslutade  

avskjutningsregler. Samtliga närvarande jaktlags representanter informerade  

om hur jakten avlöpt till dato, samt deras uppfattning om tillgången på älg.                                   

 

Konstaterades att efter två veckors jakt har 14 vuxna djur nedlagts, 8 hondjur och 

6 tjurar. Dessutom 4 kalvar.                                                                           Se bilaga 1. 

 

Tillgången på älg varierar kraftigt inom älgskötselområdet, enligt gjorda 

observationer. God tillgång rapporterades från Allgunnen Östra, Asa Skogsvårds- 

gård, Asaryd-Buskatorp, Sjöända samt Lokevägen.  Ko med två kalvar fanns det få 

observationer på.  

 

Diskuterades avskjutningsreglerna. Som vanligt finns olika uppfattningar men  

            beslutet blev att gällande regler kvarstår oförändrade. 

 

            Systemet med daglig rapportering av fällda djur har fungerat bra. Viltdata uppdateras 

            dagligen med inkomna uppgifter. 

 

7. Forskningsprojektet pågår även innevarande säsong. De organ, från fällda vuxna   

      älgar, som ingår i ”basinsamlingen”, skall lämnas till Åke Svensson, Fraggahult. 

 

 

8.   Ordf. tackade de närvarande och avslutade mötet. 

 

 

………………………………… 

Krister Bengtsson, sekr. 

 

      Justeras: 

 

 

       …………………………………………………………………………………………. 

      Lisa Hjertonsson                                                        Bo Kanstedt 


